

<http://clg-rene-cassin-ouzouer-le-marche.tice.ac-orleans-tours.fr/eva/spip.php?article1215>

BIENVENUE à WHITNEY !!

- Archives - 2015-2016 - Direction -



Date de mise en ligne : vendredi 17 octobre 2014

Copyright © Collège René Cassin- Beauce La Romaine - Tous droits réservés

Hello,

My name is Whitney Harris. I am from the state of Virginia in the United States of America. The state of Virginia has an estimated population of 8 million people. My hometown is the city of Norton but I went to Virginia Commonwealth University in Richmond. The city of Richmond is the capital of Virginia. Virginia is most famous for for being the first state with one of the original 13 colonies when America was discovered. Also, 8 United States Presidents were born in Virginia.

Bonjour,

Mon nom est Whitney Harris. Je suis originaire de l'État de Virginie aux États-Unis d'Amérique. L'Etat de Virginie a une population estimée à 8 millions de personnes. Ma ville natale est la ville de Norton, mais je suis allée à la Virginia Commonwealth University à Richmond. La ville de Richmond est la capitale de la Virginie. Virginia est surtout célèbre pour avoir été le premier état des 13 colonies lorsque l'Amérique a été découverte. En outre, 8 présidents américains sont nés en Virginia.